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Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 1 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 2 vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot 2 røyster (SV, MDG). 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 3 og 4 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Med grunnlag i oppdatert anslag på ferjeavløysingsmidlar, kommunalt tilskott og 

bompengefinansiering vil fylkestinget i desember 2017 ta stilling til om det er aktuelt å søka om 
ferjeavløysingsmidlar til Masfjordbrua innanfor dagens ordning. Fylkesutvalet føreset at prosjektet 
vert kvalitetssikra, søknadskrava er tilfredsstilt og medfører låg økonomisk risiko for 
fylkeskommunen. 
 

2. Fylkesutvalet løyver kr. 700 000 frå fylkesutvalet sin tilleggsløyvingskonto for å finansiera ekstern 
kvalitetssikring av prosjektet Masfjordbrua. 
 

3. Fylkesutvalet viser til pågåande planarbeid for Fjelbergsambandet som ferjeavløysingsprosjekt. 
Fylkestinget i desember 2017 vil ta stilling til om det er aktuelt å søka om ferjeavløysingsmidlar til 
dette prosjektet innanfor dagens ordning. Fylkesutvalet ber fylkesrådmannen om å gå i dialog med 
Vindafjord kommune og Rogaland fylkeskommune om eventuell nedlegging av ferjesambandet til 
Utbjoa. 
 

4. Fylkesutvalet konstaterer, med grunnlag i planstatus og søknadskrav i brev frå Kommunal-
departementet frå 13.06.2017 «Søknadsprosess og krav til søknad om ferjeavløysingsmidlar», at det 
er uaktuelt i 2017 å søka om ferjeavløysingsmidlar til fastsambanda Huglo - Tysnes og Lerøy - 
Bjelkarøy - Ytrebygda.  

 


